

Médico Cirujano UNAM
Cédula profesional 3838343

Nombre del paciente: _____

After my medical degree I pursued a Master in Science and PhD at Nanjing Traditional Chinese Medicine University. After completion I wanted to further my studies in acupuncture, and in that search I found **Slate Burris**. I studied with him for a year and discovered that his research in neoclassical Chinese acupuncture is groundbreaking. The method which he invented is based on ancient texts, however you can not find his methods anywhere around. When I learned his system of acupuncture, I realized that it can be applied to any condition with astounding immediate clinical improvement. I firmly believe that his method is nothing short of revolutionary in the acupuncture field and many patients will benefit from the practitioners that learn it.



Professor at National University of Mexico (UNAM)
Medical School, Department of Clinical Integration.
August 5, 2020
Mexico City, Mexico

Celular: 55 5406 5563
Plutarco Elías Calles 1418
Colonia El Prado, Iztapalapa
Ciudad de México, 09480
www.antonimerchant.com

Вслед за медицинской степенью, я получил степень магистра и доктора наук в Нанкинском университете традиционной китайской медицины. После завершения я хотел продолжить изучение акупунктуры и в поиске нового нашел Слейта Бурриса. Я учился у него год и понял, что его исследования в области Неоклассической китайской акупунктуры являются новаторскими. Метод, который он разработал, основан на древних текстах, однако вы нигде не сможете его найти. Когда я изучил его систему акупунктуры, я понял, что ее можно применить к любому состоянию с поразительным немедленным клиническим эффектом. Я твердо верю, что его метод является революционным в области акупунктуры, и врачи, которые его изучат, смогут помочь многим пациентам.

Д-р Антонио Мерчант Пресиано
Профессор Национального университета Мексики



ANDRES BERNAL

Neoclassical Acupuncturist

My name is Andrés Humberto Bernal Dolores. I am a former patient and student of Dr. Slate Burriss in his Neoclassical Acupuncture course. The Neoclassical system, developed by Dr. Burriss is based on ancient Chinese texts but with clear differences from the techniques commonly taught here in North America. With tens of thousands of treatments under his belt and inspiration from the classical texts Dr.

Burriss has developed a system with which almost all patients see drastic decrease in symptomatic complaints from the moment of needle insertion.

I have been astounded by the efficacy of the treatments with this system, both on myself and with my patients. In July 3, 2020 I was diagnosed with COVID-19 and was affected with a very serious pneumonia. I was taken to a top tier hospital, and the treatments given to me by specialists seemed to have very little effect on my ailment. While studying with Dr. Burriss over the course of more than a year, I and other students had been taught 'self-treatments.' When I was finally able to treat myself with Neoclassical Acupuncture I noticed an immediate change in my capacity to breath and soreness of the body. COVID is very aggressive and the only real positive response I have experienced has been through oxygen and Neoclassical Acupuncture. It is possible that I am still here today because of these treatments.

With Neoclassical Acupuncture I have had the fortune to heal patients with a great variety of ailments: stomach aches, hearing impairment, knee pain, back pain, hemorrhoids, etc. It is a great feeling to cure chronic ailments which no other therapy has been able to heal.

It is a great honor to recommend my teacher Dr. Slate Burriss as a great acupuncture instructor at the cutting edge of a new and amazingly effective form of acupuncture.

Regards,

Andrés Humberto Bernal Dolores
Acupuncturist in the Neoclassical Style of Acupuncture

Phone: +52 552855 5734
Email: andresbernal598@gmail.com

Меня зовут Андрес Умберто Берналь Долорес. Я бывший пациент и студент д-ра Слейта Бурриса на его курсе Неоклассической акупунктуры. Неоклассическая система, разработанная д-ром Буррисом, основана на древних китайских текстах, но с явными отличиями от техник, обычно преподаваемых здесь, в Северной Америке. Имея за плечами десятки тысяч сеансов лечения и вдохновляясь классическими текстами, д-р Буррис разработал систему, с помощью которой почти у всех пациентов наблюдается резкое уменьшение симптоматических жалоб сразу после введения игл.

Я был поражен эффективностью лечения с помощью этой системы как на себе, так и на моих пациентах. 3 июля 2020 года мне поставили диагноз COVID-19, и я заболел тяжелой пневмонией.

Меня доставили в высококласную больницу, но лечение, которое мне проводили специалисты, казалось, очень мало влияло на мою болезнь. Во время учебы у д-ра Бурриса в течение более года меня и других студентов научили «самолечению». Когда я, наконец, смог лечить себя

Неоклассической акупунктурой, я заметил немедленное улучшение моей способности дышать и уменьшение болезненности тела. COVID очень агрессивен, и единственный настоящий положительный ответ, который я ощутил, дали кислород и Неоклассическая акупунктура. Возможно, я все еще здесь благодаря этому лечению.

С помощью Неоклассической акупунктуры мне посчастливилось лечить пациентов с большим разнообразием заболеваний: боли в животе, нарушения слуха, боли в коленях, боли в спине, геморрой и т.д. Это прекрасное чувство лечения хронических заболеваний, которые не поддаются никакому другому лечению.

Для меня большая честь рекомендовать моего учителя д-ра Слейта Бурриса как отличного преподавателя по акупунктуре, работающего на переднем крае нового и удивительно эффективного стиля акупунктуры.

Андрес Умберто Берналь Долорес
Иглотерапевт Неоклассического стиля акупунктуры